
Gesprek ondernemers / gemeente vernieuwingsgolf Rechters- en Kanunnikenbuurt 

Datum en tijd: 5-6-2023 18.30-20.00 uur  

Locatie: Wijkcentrum de Schakel 

Aanwezig: Evers Janssen Tweewielers, Tandartspraktijk Bochem 

Afgemeld: Van Breukelen Makelaardij 

Gemeente:  

 

 

De gemeente gaat de komende jaren aan de slag met de openbare ruimte van de Kanunnikenbuurt. Doel van het 

gesprek is om bij de ondernemers op te halen wat hun wensen zijn en waar zij punten zien voor verbetering in de 

openbare ruimte van de buurt.  

 

Toegankelijkheid  

 Kanunnik faberstraat - Overstekende kinderen die vanaf de Basisschool naar de gymzaal lopen over de 

Kanunnik Faberstraat (zo’n 3x per dag), belangrijk om hier aandacht voor te hebben, brede stoep 

behouden. 

 

Parkeren 

 De tandartspraktijk noemt toegankelijkheid parkeergelegenheid voor bezoekers als belangrijk speerpunt. 

Parkeren in hun straat (Kannunik Faberstraat) is een probleem i.v.m. studenten uit de buurt die er 

parkeren. Er is weinig plek voor bezoekers van de praktijk. Werknemers worden gevraagd om met de fiets 

te komen. Daarnaast veel files op de Heyendaalseweg in de ochtend, moeilijk voor bezoekers om op tijd 

bij de praktijk te zijn.  

 Evers Janssen zat eerst in het winkelcentrum dus kent dat gebied goed. Ze hebben nog oude plannen van 

rondom het winkelcentrum. Parkeren is met name dichtbij de Universiteit een probleem en moet 

aandacht krijgen. Rondom het winkelcentrum is voldoende parkeergelegenheid, maar het kan beter 

ingericht worden. Schuine vakken kunnen helpen voor meer parkeergelegenheid.  

 Evers Janssen heeft een groot eigen terrein waar bezoekers parkeren. Echter wordt het parkeerterrein 

ook gebruikt als openbare parkeerplaats wat niet de bedoeling is. Enkel af en toe een uitzondering voor 

een wijkbewoner die slecht te been is en de auto dicht bij huis nodig heeft.   

 De hele wijk bekeken kan er best minder parkeren gerealiseerd worden. Vooral als het gaat om bewoners 

en bezoekers van bewoners en winkels, het probleem is dat er ook veel mensen parkeren die op de 

campus moeten zijn. De ondernemers adviseren de gemeente om dit goed te onderzoeken en in beeld te 

brengen. Verder wordt gesproken over de mogelijkheden van betaald parkeren als alternatief om het 

parkeerprobleem op te lossen.  

 Gemeente zal parkeeronderzoeken uitvoeren om een beeld te krijgen van het feitelijk gebruik van 

parkeervoorzieningen. De kwaliteit van de openbare ruimte rondom winkelcentrum de Fest kan een 

duidelijke opknapbeurt krijgen  

 

Verkeer & verkeersveiligheid 

 De verkeersroutes/situatie wordt ook onderzocht in het project. Qua verkeerssituatie is er ruimte voor 

verbetering. Bijvoorbeeld de bereikbaarheid van de atletiekbaan voor auto’s, deze kunnen nu maar op 

een manier er komen.  

 Ook voor fietsers ontstaan er soms onveilige verkeerssituaties, bijv. kruising Heemraadstraat Sint 

Annastraat, gevaarlijk punt voor fietsers die vanaf het fietspad komen.  

 Aandacht voor genoeg ruimte voor vrachtverkeer bij winkelcentrum de Fest en de nieuwe locatie van 

Evers Janssen. 

 

Voorzieningen en overig 

 Verdere aandachtspunten winkelcentrum: weesfietsen, bankje voor de Aldi trekt hangmensen aan, de 

buurt mist een pinautomaat. 

 Fietsenmaker heeft voor eigen terrein plannen om o.a. een inrit te verleggen, goed om hier plannen met 

elkaar te delen en op elkaar af te stemmen.  

 

Groen 

 De kwaliteit van het groen kan over het algemeen wel beter dan wat er nu aanwezig is. 

 

Conclusie  



 Al concluderend vinden beide ondernemers het best goed gaan in de buurt en de openbare ruimte, met 

name parkeren is een aandachtspunt. 

 

 


